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立法會會議席上立法會會議席上立法會會議席上立法會會議席上

周梁淑怡議員提出的議案周梁淑怡議員提出的議案周梁淑怡議員提出的議案周梁淑怡議員提出的議案

議案措辭議案措辭議案措辭議案措辭

“本會委任一個專責委員會，就天頌苑、沙田第 14B區第二期、東涌第 30區
第三期及石蔭 第二期 4宗事件的情況，調查建造公營房屋單位時出現的建

築問題，並藉此尋求積極建議，徹底改革整體公營房屋的政策及架構，包

括研究應否重組、分拆或廢除房屋委員會，以提高公營房屋的質素；而該

委員會在執行其職務時獲授權根據《立法會 (權力及特權 )條例》 (第 382章 )
第 9(2)條行使該條例第 9(1)條所賦予的權力。 ”

Motion to be moved by Hon Mrs Selina CHOW LIANG Shuk-yee
at the Legislative Council meeting
on Wednesday, 7 February 2001

Wording of motion

“That this Council appoints a select committee to inquire into the building problems in
the production of public housing units having regard to the circumstances surrounding
the incidents in Tin Chung Court, Shatin Area 14B Phase 2, Tung Chung Area 30
Phase 3 and Shek Yam Estate Phase 2, and based on this to identify positive
recommendations for a complete overhaul of the overall policies and system of public
housing, which should include examining whether the Housing Authority should be
reorganized, split or abolished, so as to raise the quality of public housing; and that in
the performance of its duties the committee be authorized under section 9(2) of the
Legislative Council (Powers and Privileges) Ordinance (Cap. 382) to exercise the
powers conferred by section 9(1) of that Ordinance.”


